
اخبارخبر كوتاه
نماینده رییس جمهور در کمیته ملی گزارش سیلاب :

شهردار خرم آباد یک مدیر حرفه ای بحران است

تمركز در بخش تحقیقات یکی از اولویتهای آبفای گیلان است

روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان در جشنواره سلام دو رتبه برتر را کسب کرد

شهرداری خرم آباد با امكانات اندک، در حین 
سیلاب ، پیش و پس از آن عملكرد مناسبی داشته 
خرم  در  سیلاب  خسارات   : زاده  سراج  است.دكتر 
است  نداشته  ملی  در سطح  ای  رسانه  بازتاب  اباد 
و شهرداری خرم آباد به تنهایی تمام بار سیلاب را 
بر دوش داشته است.دكتر حسین سراج زاده عضو 
گزارش  ملی  “كمیته  اجتماعی  فرهنگی  كارگروه 
سیلاب” كه برای انجام برخی تحقیقات و مطالعات 
، همراه با برخی همكاران خود در خرم آباد حضور 
دارد در گفتگویی با شهرداری نیوز ضمن تقدیر از 
از سیلاب و  آباد در پیش  عملكرد شهرداری خرم 
عنوان شخصی كه  آن گفت:به  از  و پس  در حین 
دارم  بحران  با  مواجهه  در  زیادی  عملی  تجربیات 
و با همچنین بنابر تحقیقاتی كه تیم ما انجام داده 
است ، شهرداری خرم آباد با وجود امكانات ناچیز  
و  آن  با  مواجهه  در   ، از سیلاب  پیش  روزهای  در 
پس از آن عملكرد قابل قبولی داشته است و حتی 
در موارد زیادی فراتر از وظایف و امكانات خود كار 

كرده است.
طبق  كرد:  تاكید  جمهور  رییس  نماینده 

گزارشات دقیق و موثقی كه به ما رسیده است در 
شهرداری  مدیریت  مجموعه  و  شهردار  ؛  مجموع  
خرم اباد با توجه به امكانات ناچیزی كه در اختیار 
داشته است در مدیریت سیلاب خوب و هماهنگ 

عمل كرده است .وی با انتقاد از برخی بی توجهی 
رسانی  اطلاع  در  ای  رسانه  های  عدالتی  بی  و  ها 
سیلاب تصریح كرد: متاسفانه با وجود اینكه حجم 
بوده  بالا  بسیار  آباد  خرم  شهر  به  وارده  خسارات 

در سطح  ای  رسانه  بازتاب  موضوع  این  ولی  است 
دیگر  شهرهای  به  ها  توجه  و  است  نداشته  ملی 

معطوف بوده است.
عضو كمیته ملی گزارش سیلاب در پاسخ به 
در  شهرداری  به  ها  هجمه  برخی  مورد  در  سوالی 
مورد عدم اجرای فوری برخی پروژه های بازسازی 
پس از سیلاب خاطرنشان كرد : شهردار خرم اباد 
نشان داده كه با مدیریت حرفه ای بحران به خوبی 
اجرای  ولی  دارد  بالایی  اجرایی  توان  و  آشناست 
اگر  و  دارد  امكانات  و  منبع  به  نیاز  كارها  برخی 
منابع مالی تامین نشود كار خاصی نمی توان انجام 
داد.رییس انجمن جامعه شناسی ایران در پایان با 
انتقاد تلویحی از عدم حمایت از شهرداری خرم اباد 
در بحث مدیریت سیلاب و پس از آن تاكید كرد:با 
خسارات  حجم   ، شهرداری  خوب  عملكرد  وجود 
قابل  محلی  منابع  با  كه  بالاست  حدی  به  وارده 
كمكهای  اختصاص  راستا  این  در  و  نیست  جبران 
ویژه و مستقیم دولت یک امر ضروری است و ما نیز 
های  گزارش  در  كرد  میان تلاش خواهیم  این  در 

خود این امر را منعكس نماییم.

مدیره  هیأت  رئیس  حسینی  محسن  سید 
طی  اینكه  به  اشاره  با  گیلان  آبفای  مدیرعامل  و 
تحقیقات  حوزه  در  گیلان  آبفای  اخیر  سالهای 
آبفای  و  نیرو  وزارت  سیاستهای  راستای  ودر 
كشور اقدامات ارزشمندی انجام داده است، افزود: 
مورد  است كه  از محورهایی  یكی  تحقیقات  حوزه 
تمركزقراردارد و بر این باوریم به كمک تشكل ها 
از  بربسیاری  توانست  و بخش های علمی خواهیم 
مشكلات فائق آئیم.مدیرعامل آبفای گیلان با بیان 
اینكه بدنه ی شركت آب و فاضلاب گیلان علمی و 
كارآمد است، اظهار داشت: با استفاده از توان علمی 
نشست  در  مشكلات  و طرح  اساتید  و  ها  دانشگاه 
راستای  در  ارزشمندی  های  گام  مشترک،  های 
شد.وی  برداشته  گیلان  آبفای  تعالی  و  پیشرفت 
همچنین تأكید كرد: باتوجه به دستورالعمل شركت 
مهندسی آب و فاضلاب كشور مبنی بر حل مسائل 

موجود براساس تحقیقات میدانی و كاربردی ، این 
مهم در دستور كار بوده و از شاخص های عملكردی 

آبفای گیلان است.
دانایی  كرد:  تصریح  گیلان  آبفای  مدیرعامل 
هر  پیشرفت  باعث  كه  است  مهمی  شاخص 
از نوآوری  ابداعات و استفاده  با  جامعه ای است و 
شده  انجام  شركت  این  سطح  در  خوبی  اقدامات 
نمایشگاه های تخصصی، فضای  است و حضور در 
از  گیری  بهره  و  اطلاعات  تبادل  برای  ارزشمندی 
دستاوردهای سایر استان ها به وجود می آورد كه 
امیدواریم با تشریک مساعی و تبادل تجربیات روز 
كشور  فاضلاب  و  آب  صنعت  اعتلاء  شاهد  روز  به 
برنامه ریزی و  باشیم.سپس رضا پورشعبان معاون 
منابع انسانی آبفای گیلان با اشاره به نقش پژوهش 
در پیشرفت و توسعه جامعه، نگاه راهبردی شركت 
خصوص  در  گیلان  استان  شهری  فاضلاب  و  آب 

تحقیقات را تشریح نمود و اولویت های تحقیقاتی 
دكتر  ادامه  برشمرد.در  را  شركت  این  افتخارات  و 
سیاحی مدیركل دفتر تحقیقات، توسعه فناوری و 
فاضلاب  و  آب  مهندسی  شركت  صنعت  با  ارتباط 
در  پژوهش  و  تحقیقات  اثرگذاری  بیان  با  كشور 
موفقیت سازمانی اظهار داشت: آبفای گیلان سابقه 
و موفقیت های درخشانی در حوزه تحقیقات داشته 
و امیدواریم شاهد پیشرفت و ارتقاء بیش از پیش 
این حوزه باشیم.دكتر سیاحی نیزبا تأكید بر اهمیت 
صنعت  كارشناسان  كرد:  تصریح  امور  در  خلاقیت 
مطلوب  خدمات  باید  نو،  راهكارهای  و  ها  ایده  با 
و  هزینه  كاهش  كیفیت،  افزایش  و  دهند  ارائه 
ارتقاء خدمات را مدنظر داشته باشند.وی همچنین 
به  تنها  نباید  تحقیقاتی  كارهای  كرد:  خاطرنشان 
باید قابلیت اجرایی  یک كتابچه تبدیل شود، بلكه 
داشته باشند و ایده ها و طرح های پژوهشی جهت 

اجرا باید اولویت بندی شوند و مهمتر از همه اینكه 
پژوهشی  های  طرح  در  باید  ها  هزینه  مدیریت 
مدنظر قرار گیرد.مدیركل دفتر تحقیقات ، توسعه 
آب  مهندسی  شركت  صنعت  با  ارتباط  و  فناوری 
ترقی  و  رشد  اینكه  بر  تأكید  با  كشور  فاضلاب  و 
شركت ها متكی بر تحقیق و پژوهش است، یادآور 
شد: حمایت جدی از شركت های دانش بنیان باید 
در دستور كار قرار گیرد.در ادامه دكتر میرحسینی 
زمینه  را  پژوهش  گیلان  دانشگاه  پژوهشی  معاون 
ساز تمامی موفقیت ها دانست و افزود: دانشگاه ها 
كنار  در  قوی  بازوی  كشور  پژوهش  منشأ  بعنوان 
گیلان  دانشگاه  و  هستند  اجرایی  های  دستگاه 
خود را بعنوان دانشگاه كارآفرین معرفی می نماید.

گفتنی است در پایان این نشست از 12 پژوهشگر، 
مخترع ، مولف و ارائه دهندگان مقالات برتر علمی 

و پژوهشی با اهداء لوح و هدیه تقدیر بعمل آمد.

چهارمین  در  خوزستان  ای  منطقه  برق  شركت  عمومی  روابط 
جشنواره انتخاب روابط عمومی های برتر استان خوزستان ) جشنواره 
برگزیدگان  از  تجلیل  كرد.مراسم  كسب  را  برتر  رتبه  دو  سلام( 
برتر استان خوزستان برگزار  چهارمین جشنواره روابط عمومی های 
از  گرفته  صورت  های  ارزیابی  اساس  بر  و  داوران  هیات  رای  با  و 
منطقه  برق  شركت  عمومی  روابط  ارسالی،  عملكردی  های  گزارش 
ای خوزستان در بخش شركت های استان رتبه دوم را كسب كرد.در 
بخش آموزش، پژوهش و افكارسنجی نیز روابط عمومی شركت برق 

منطقه ای خوزستان رتبه اول جشنواره سلام را به دست آورد.در این 
جشنواره 11۰ دستگاه شركت كردند كه از این تعداد ۸۵ اثر انتخاب 
و مورد ارزیابی داوران قرار گرفت و در نهایت 2۶ اثر بر اساس محورها 
با  نهایی گذاشته شد.این جشنواره  به داوری  ارائه شده  و موضوعات 
حضور استاندار خوزستان، مسئولین كشوری و استانی، پیشكسوتان و 
اساتید علوم ارتباطات، اصحاب رسانه و روابط عمومی های شركت ها 
و ادارات استان خوزستان در سالن همایش های گیت بوستان سازمان 

آب و برق خوزستان برگزار شد.

اعطای لوح سپاس دبیركل جمعیت هلال احمر به شهردار بندر بوشهر

رییس سازمان صمت استان در جلسه شورای معادن مطرح کرد:

معدن نماد اقتصاد مقاومتی و رونق تولید است

سهم بوشهر در طرح اقدام ملی ۲۳۰۰ واحد مسکونی اعلام شد

بین  امور  و  ارتباطات  مدیریت  رسانه  و  خبر  واحد  گزارش  به 
الملل شهرداری بندر بوشهر ، دبیر كل جمعیت هلال احمر جمهوری 
شهردار  امیری  سیدنورالدین  از  سپاس  لوح  اعطای  با  ایران  اسلامی 
بندر بوشهر تجلیل نمود.بنا بر این گزارش ، دكتر محمودرضا پیروی 
دبیركل جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران به پاس همكاری 
و مساعدت ویژه در راستای امدادرسانی به هموطنان سیل زده ، از 
سپاس  لوح  اهدا  با  بوشهر  بندر  شهردار  امیری  سیدنورالدین  دكتر 

تجلیل نمود . در متن این لوح آمده است :
لوح سپاس

سال رونق تولید گرامی باد
جناب آقای دكتر امیری شهردار محترم بوشهر

 و خیر داوطلب جمعیت هلال احمر شهرستان بوشهر 
با اهدای سلام و تحیت ؛

پاس  به  گرانقدر  خیر  شما  از  قدردانی  و  تشكر  عرض  ضمن 
همكاری و مساعدت بی دریغ تان با جمعیت هلال احمر كه نشان از 
روحی آسمانی و متعالی در وجود انسانی شماست و همچنین درودی 
از  و  هستید  مهر  مظهر  كه  شما  محضر  خاضعانه  ارادتی  و  خالصانه 
تبار باران ، فروغ مهرتان روشنی بخش حریم مهرورزی و ریزش ابر 

كرامتتان رویش زندگی است . لذا بدینوسیله این :
)لوح سپاس(

 ، كار خیر  انجام  در  عالی  مناعت جناب  و  به شكرانه سخاوت  را 
پیشكش محضر ارزشمندتان می نمائیم و توفیق ، قرین اعمال خداپسندانه 
و مصلحانه شما باشد.  شایان ذكر است شهرداری بندر بوشهر در راستای 
كمک و یاری رسانی به هموطنان سیل زده خوزستانی ضمن تماس با 
شهردار محترم اهواز مبنی بر اعلام آمادگی این شهرداری در خصوص 
هرگونه كمک و امداد رسانی بیشتر ، علاوه بر كمكهای نقدی ، چهار 

دستگاه كامیون با راننده به این استان اعزام كرده بود .

مهندس دارابی؛ رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
در جلسه شورای معادن استان كه با حضور مهندس بازوند؛ استاندار 
كرمانشاه، مهندس صفری؛ نماینده مردم شریف كرمانشاه در مجلس 
معادن  سازی  نو  و  گسترش  سازمان  ارشد  مدیران  اسلامی،  شورای 
و  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون  حاتمی؛  دكتر  )ایمیدرو(،  كشور 
داشت:  تأكید  شد  برگزار  خصوصی  بخش  مدیران  از  كثیری  جمع 
استان كرمانشاه به لحاظ مواد معدنی جزء استان های متوسط است 
دارد.مهندس  معدنی  عرصه  در  زیادی  توانمندی های  و  ظرفیت ها  و 
اقتصاد  نماد  این است كه معدن  بر  اعتقاد ما  افزود:  ادامه  دارابی در 
تا  می تواند  بخش  این  با  ویژه  توجه  و  است  تولید  رونق  و  مقاومتی 
حد زیادی مشكل اشتغال استان را كاهش دهد.رییس سازمان صمت 
بر اساس ذخایر  ادامه اظهار داشت: ما استان كرمانشاه را  استان در 
معدنی و ژئوفیزیک به 3 دسته غربی، میانی و شرقی تقسیم كرده ایم 
است. زیادی  معدنی  كانسارهای  مستعد  بخش ها  این  از  هركدام  كه 
نیز توضیحاتی داد  اكتشافی  پهنه های  آزادسازی  دارابی در خصوص 
و بخش  ایمیدرو  از سوی  زیادی  و تخصصی  فنی  مطالعات  افزود:  و 

خصوصی بر روی پهنه های اكتشافی صورت گرفته و كار پی جویی و 
اكتشاف این پهنه ها نهایی شده و به زودی آزادسازی می شوند.

رییس سازمان صمت استان كرمانشاه در ادامه بابیان این مطلب 
كه اولویت اصلی سازمان، توجه به بخش معدن است افزود: از عمده 
برنامه های سازمان پرهیز از خام فروشی مواد معدنی و ایجاد واحدهای 
این  به  به كمک بخش خصوصی می توانیم  فراوری معدنی است كه 

توفیق دست پیدا كنیم.
استاندار كرمانشاه نیز در این جلسه ضمن تقدیر از ایمیدرو در 
ایمیدرو  افزود:  استان  زلزله  زمان  در  سرمایه گذاری  ایجاد  خصوص 
به عنوان یک سازمان پیشرو، توانست اولین پروژه را در مناطق زلزله زده 
تأكید  ادامه  در  بازوند  نماید.مهندس  عملیاتی  و  اجرایی  كرمانشاه 
ورود سرمایه گذاران  دوم سال جدید شاهد  نیمه  در  امیدواریم  كرد: 
معدنی به استان و شاهد نقش آفرینی در عرصه معدنی باشیم.استاندار 
كرمانشاه در بخش دیگری از سخنان خود در خصوص ایجاد اشتغال 
و سرمایه گذاری در بخش معدن افزود: از سازمان گسترش و نوسازی 
معادن ایران )ایمیدرو( نیز تقاضامندیم كه در جذب سرمایه گذار به 
استان مساعدت و كمک نماید چراكه این سازمان هم تخصص كافی 
در جذب و هدایت سرمایه گذاران دارد و هم آشنا به توانمندی افراد 
خصوص  در  شد:  یادآور  پایان  در  بازوند  است.مهندس  سرمایه گذار 
معادن قیر طبیعی استان نیز تاكنون كار خاصی انجام نشده و آن هم 
با آزادسازی پهنه های  به دلیل نبود سرمایه گذار است كه امیدواریم 

اكتشافی شاهد جهش اقتصادی برای استان باشیم.

جدی ترین  از  یكی  مسكن”  ملی  اقدام  طرح 
برنامه های وزارت راه و شهرسازی به منظور تعادل 
سهم  كه  است  مسكن  تولید  و  عرضه  بین  بخشی 
واحد   3۰۰ هزارو   2 طرح  این  در  بوشهر  استان 

مسكونی در نظر گرفته شده است 
بنیاد  كل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
و  تولید  ملی  “اقدام  طرح  بوشهر؛  استان  مسكن 
فعلی  اقدامات  مهم ترین  از  یكی  مسكن”،  عرضه 
وزارت راه و شهرسازی برای رونق دادن به تولید 
است  قرار  آن  مبنای  بر  و  است  در كشور  مسكن 
۴۰۰ هزار واحد مسكونی تا سال 1۴۰۰ در كشور 
ساخته شود كه از این تعداد 2۰۰ هزار واحد در 
شهرهای جدید، 1۰۰ هزار واحد در بافت فرسوده 
و 1۰۰ هزار واحد مسكونی نیز سهم بنیاد مسكن 
مسكن  بنیاد  شود.مدیركل  احداث  باید  كه  است 
انقلاب اسلامی استان بوشهر گفت: در برنامه ششم 
توسعه نگاه دولت تدبیر و امید معطوف به تامین 
محرومان  اسكان  برای  سرپناه  ایجاد  و  مسكن 
خدمات  كه  مناطقی  در  اساس  براین  و  است 

اجرای  دارد  وجود  آماده  زمین  و  ارائه  زیربنایی 
طرح اقدام ملی می تواند در كنار سایر گزینه های 
پایدار  جریانی  به  را  مسكن  تولید  وزارتخانه،  این 
براساس  افزود:  بریدی  كند.حمید حیدری  تبدیل 
مسكن  ملی  اقدام  طرح  شده  انجام  ریزی  برنامه 
شهرسازی  و  راه  كل  اداره  توسط  زمین  تملک  با 
شود. می  اجرا  بوشهر  استان  شهرهای  همه  در 
كار  حاضر  زمان  در  اساس  براین  كرد:  بیان  وی 
تملک زمین برای ساخت 2۰۰ از مجموع 2 هزارو 
واحد  بوشهر شامل 12۰  استان  واحد سهم   3۰۰
انجام  در شهر چغادک و ۸۰ واحد شهر خورموج 
شده و درحال مذاكره برای تامین زمین در مابقی 

شهرهای استان هستیم.
استان  اسلامی  انقلاب  مسكن  بنیاد  مدیركل 
ترغیب  و  تشویق  برای  امسال  گفت:  بوشهر 
مسكن  بهسازی  و  نوسازی  به  روستانشینان 
به  بخش  این  در  تسهیلات  ارائه  سقف  روستایی، 
مناسبی  فرصت  این  و  رسیده  ریال  میلیون   ۴۰۰
به  اقدام  و  استفاده  تسهیلات  این  از  كه  است 

كرد:  اضافه  بریدی  كنند.حیدری  مسكن  نوسازی 
از ۷۴ هزار و 11 واحد مسكونی روستایی موجود 
 ۴۰3 و  هزار   3۶ معادل  درصد   ۵2 استان  در 
در  شد:  یادآور  است.وی  شده  سازی  مقاوم  واحد 
شامل  تشویقی  بسته   2 امسال  دولت  ارتباط  این 
میلیون   ۸۰ سقف  )با  تسهیلات  ریال  میلیارد   3۶
بینی  پیش  )ره(  امام  محل حساب 1۰۰  از  ریال( 
میلیارد   33 معادل  درصد   ۹1 تاكنون  كه  كرده 
ادامه  بریدی  است.حیدری  شده  پرداخت  ریال 
و  سازی  مقاوم  بخش  در  تشویقی  دوم  بسته  داد: 
نوسازی مسكن روستایی شامل پرداخت تسهیلات 
قرض الحسنه برای بهره برداری از واحدهای نیمه 
تمام است كه شامل ۸2 فقره تسهیلات معادل ۹۸ 
بریدی  میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال است.حیدری 
مصوب  اعتبار  ریال  میلیارد   3۷۰ امسال  گفت: 
است  بوشهر  استان  در  روستایی  هادی  طرح های 
 ۴۰۰ اجرای  برای  ریال  میلیارد   21۰ تاكنون  كه 
پروژه و افزون براین 3۷۰ میلیارد ریال اعتبار ملی 
است. یافته  تخصیص  استان  به  بخش  این  در  نیز 

مدیركل بنیاد مسكن انقلاب اسلامی استان بوشهر 
هادی  طرح  اجرای  برای  رایگان  قیر  سرانه  افزود: 
بر اساس نرم جمعیت است كه استان بوشهر یک 
اختصاص  خود  به  را  كشور  جمعیت  نرم  درصد 
میلیارد   ۵۴ استان  این  سهم  اساس  براین  و  داده 
برابری  هفت  افزایش  با  رقم  این  كه  است  ریال 
ریال  میلیارد   2۰ و  ریال  میلیارد   3۵۰ به  امسال 
نیز اسناد خزانه برای این طرح در نظر گرفته شده 
روستایی  معابر  از  كیلومتر   11۰ اعتبار  این  با  كه 
استان با مشاركت دهیاری ها آسفالت می شود.وی 
یادآورشد: این در حالی است كه تاپایان سال 13۹۶ 
فقط 2۰۰ كیلومتر از معابر روستایی استان بوشهر 
قالب  در  گفت:  بریدی  بود.حیدری  شده  آسفالت 
وزارت  با  اسلامی  انقلاب  مسكن  بنیاد  نامه  تفاهم 
نفت ۵۶ پروژه عمرانی در شهرستان های جنوبی 
برای  اولیه 2۰۸ میلیارد ریال  اعتبار  با  این استان 
اجرا امضا شد و تاكنون 1۹1 میلیارد ریال از این 
میزان اعتبار محقق شده و پروژه ها نیز ۹۵ درصد 

پیشرفت فیزیكی دارند.

بازار موزه گرگان با سرمایه گذاری 
۳۰۰ میلیاردتومانی ساخته می شود

این  موزه  بازار  پروژه  گفت:  گرگان  شهردار 
شهر با سرمایه گذاری 3۰۰ میلیارد تومانی در دهه 
كرامت كلنگ زنی می شود.عبدالرضا دادبود در جمع 
گرگان  موزه  بازار  پروژه  داشت:  اظهار  خبرنگاران 
قرار بود پیش از نوروز امسال كلنگ زنی شود اما 
قرارداد با سرمایه گذار در 2۸ اسفندماه ۹۷ بسته 
شد. علاوه براین انتقال بازار هفتگی به مكان جدید 
برای اجرای این پروژه ضروری بود كه كمی با تأخیر 
انجام شد.وی افزود: این پروژه با سرمایه گذاری 3۰۰ 
میلیارد تومانی در پایان دهه كرامت در شهر گرگان 
داشت:  بیان  گرگان  می شود.شهردار  كلنگ زنی 
بازار موزه گرگان، شامل مجموعه تفریحی  پروژه 
و گرشگری و هفت بازار با معماری سنتی خواهد 
بود. علاوه براین رستوران، استخر خصوصی، سالن 
بولینگ،  و  بدنسازی  سالن  گیم،  سینما  نمایش، 
باغ كتاب و غیره نیز در آن جانمایی شده است.
وی ادامه داد: برای این مجموعه بزرگ پاركینگی 
با ظرفیت یک هزار و 3۰۰ خودرو  چهار هكتاری 
پیش بینی شده است. سرمایه گذار پروژه بازارموزه 
گرگان ضمانت های لازم را تهیه كرده و خاكبرداری 
وضعیت  درباره  است.دادبود  شده  آغاز  نیز  پروژه 
را  كلنگ زنی اش  قول  كه  مدرن  شهربازی  پروژه 
تا پایان سال ۹۷ داده بود، گفت: مجوزهای اولیه 
زیادی  زمان  هرچند  شد  گرفته  پروژه  این  برای 
از ما گرفت. سرمایه گذار این پروژه انتخاب شد و 
وارد  از كشور چین  را  موردنیاز  تجهیزات  قراربود 
كند اما به دلیل شرایط تحریمی كار كمی سخت 
برای  بیشتری  زمان  سرمایه گذار  افزود:  شد.وی 
تهیه تجهیزات درخواست كرده كه شهرداری نیز 
تا  و  گرفته  نظر  در  او  برای  ماهه  دو  مهلت  یک 
پایان مردادماه این زمان را تمدید كرده است. اگر 
سرمایه گذار در این مدت اقدامات موردنیاز را انجام 
ندهد به طور قطع كار را با سرمایه گذار دیگری ادامه 

خواهیم داد.

جلسه معرفی نرم افزار نیرو نگار )موبایل 
وب اپلیکیشن( در شرکت توزیع نیروی 

برق استان گیلان برگزار شد
توسط  شده  ابلاغ  های  سیاست  اساس   بر 
پایان  در  توانیر  شركت  توزیع  هماهنگی  معاونت 
سال ۹۷   در خصوص استفاده از روش های نوین 
در مبحث  اطلاع رسانی ، پاسخگویی و برقراری 
ارتباط دو طرفه با مشتركین برق ، قراردادی توسط 
جهت  گیلان   استان  برق  نیروی  توزیع  شركت 
نگارش نرم افزار نیرو نگار)موبایل وب اپلیكیشن( 
با شركت مهندسی پردیسان رایانه سیستم منعقد 
شد .در همین راستا جلسه ای 1۷ تیر ۹۸ با حضور 
 ، پردیسان  شركت  نماینده  مصطفوی  مهندس 
مهندس بستانی معاون بهره برداری و دیسپاچینگ ، 
مهندس بیدی معاون برنامه ریزی و مهندسی ، مدیر 
امور دیسپاچینگ و مدیر دفتر لوازم اندازه گیری  به 
همراه كارشناسان مرتبط ، كارشناسان دفتر نظارت 
بر خدمات مشتركین و فناوری اطلاعات و ارتباطات  
در سالن اجتماعات شركت توزیع نیروی برق گیلان 
برگزار شد .در این جلسه نماینده شركت پردیسان 
Mobile Web Applicationنسخه آزمایشی
نیرونگاررا برای حضار معرفی و پیشرفت اقدامات 
با  افزار  اندازی این نرم  انجام شده درخصوص راه 
توجه به وب سرویسهای دریافتی را بیان كرد .وی 
اهداف تعیین شده برای این پروژه را به شرح ذیل 
نام برد :الف-  اطلاع رسانی خاموشی ها  بر اساس 
موقعیت مكانی و شماره اشتراک )خاموشی های با 
برنامه و جاری(ب- رویت و پرداخت قبوض برق 
فراهم كردن  و  )نمایش آخرین بدهی مشتركین 
امكان پرداخت درون سامانه ای (ج-ثبت درخواست 
امداد برق از طریق مشترک  و ارسال كد پیگیری 
به صورت خودكار و همچنین ارسال مراحل رفع 
خاموشی به مشترک در این  اپلیكیشند- صدور 
مجوز دسترسی به مشتركین دارای كنتورهای فهام 
میزان  پایش  و  روزانه  مصرف  نمودار  رویت  برای 
مصرف به تفكیک ساعات اوج بار ، میان باری ، كم 
باریدر ادامه هر یک از افراد حاضر درجلسه نقطه 
نظرات خود را درخصوص كارایی این نرم افزار و 
تغییرات مورد نیاز آن بیان كردند تا در نسخه نهایی  
آن  اصلاحات لازم متناسب با فعالیت های شركت 

توزیع برق گیلان انجام شود .   

رها سازی یک میلیارد و 577 میلیون 
متر مکعب آب از سد سفیدرود

مصارف  و  منابع  كمیته  نشست  هفدهمین 
آب استان گیلان با هدف بررسی وضعیت بیلان 
بارشی  وضعیت  بینی  پیش   ، جاری  آبی  سال 
رود  آبریز سد سفید  و حوضه  داخل حوضه  در 
، گزارش تقویم زراعی و بررسی نیاز آبی استخر 
های پرورش ماهی با حضور اعضا برگزار شد.در 
و  حفاظت  معاون  میرزایی  مرتضی  نشست  این 
بهره برداری شركت آب منطقه ای گیلان با بیان 
این مهم كه تا كنون  یک میلیارد و ۵۷۷ میلیون 
متر مكعب آب از سد سفیدرود رها سازی شده 
است گفت : حجم ذخیره آب سد سفیدرود در 
كه  است  مكعب  متر  میلیون   ۷3۸ حاضر  حال 
را  توجهی  قابل  افزایش  گذشته  سال  به  نسبت 
سفیدرود  سد  آب  ورودی  دهد.وی  می  نشان 
 : افزود  و  كرد  اعلام  ثانیه  بر  مكعب  متر  را 3۰ 
خروجی آب هم اكنون 1۹1 متر مكعب بر ثانیه 
مجتهدی  نشست  این  در  .همچنین  باشد  می 
گیلان  استان  هواشناسی  كل  اداره  نماینده 
و  استان  بارش  وضعیت  از  گزارشی  ارایه  ضمن 
هوایی  و  آب  بینی شرایط  پیش  و  آبریز  حوضه 
در روزهای آینده گفت : در هفته گذشته بارش 
خوبی در استان داشتیم و آمار ها از ابتدای سال 
افزایش 22 درصدی  نیز  كنون  تا  زراعی جاری 
را نسبت به مدت مشابه سال گذشته نشان می 
میلی   ۹31 تاكنون  كرد  نشان  خاطر  وی  دهد. 
متر بارش كه رحمت الهی است در گیلان نازل 
سازمان  نماینده  جفرودی  است.آذرخش  شده 
جهاد كشاورزی استان گیلان نیز با ارایه گزارشی 
در خصوص تقویم زراعی گیلان گفت : هم اكنون 
۵۰ درصد از مزارع استان گیلان در مرحله ظهور 
خوشه هستند و حدود 2۰ درصد از 23۸ هزار 
هكتار از اراضی شالیزاری در مرحله خوشه دهی 

می باشند.

پلمب 5 دستگاه آسانسورغیر استاندارد  
در گلستان

گلستان  استاندارد  انطباق  ارزیابی  معاون 
طی  استاندارد  آسانسورغیر  دستگاه   ۵ پلمب  از 
بازدیدهای دوره ای بازرسان این اداره كل در سه ماه 
اول سال ۹۸ خبر داد.به گزارش روابط عمومی اداره 
كل استاندارد گلستان، داود مزیدی گفت: سازمان 
ملی استاندارد ایران بازرسی های ادواری را به منظور 
از فعالیت آسانسورهای فاقد استاندارد  جلوگیری 
گلستان  استان  در  راستا  همین  در  و  كرده  الزام 
بازرسی  اول سال ۹۸  طی 1۹ مورد  در سه ماه 
از آسانسورهای منصوبه،  ۵ دستگاه آسانسورمراكز 
دولتی، عمومی و بعضا مسكونی به علت نداشتن 
ایمنی و استانداردهای لازم پلمب شده است.معاون 
ارزیابی انطباق استاندارد گلستان با ارائه آمار پلمب 
آسانسورها در سال ۹۷ گفت: در سال گذشته از 
۵۵ مورد بازرسی از آسانسورهای منصوبه  در سطح 
استان،  32دستگاه آسانسور غیر استاندارد پلمب 
شد.داود مزیدی  ادامه داد: علی رغم هشدارهایی 
در خصوص  ساختمانها  مدیران  و  مالكین  به  كه 
عدم نصب آسانسور غیر منطبق با استاندارد های 
لازم داده می شود، متاسفانه همچنان شاهد نصب 
آسانسورهای غیر ایمن توسط شركتهای غیر مجاز 

در ساختمانهای عمومی هستیم.

توصیه های استاندارد گلستان برای 
انتخاب وسایل سرمایشی مناسب

افزایش  و  تابستان  فصل  شروع  به  توجه  با 
اطلاعیه  طی  گلستان  استاندارد  كل  اداره  دما، 
وسایل  انتخاب  در  تا  خواست  شهروندان  از  ای 
با مصرف  مرتبط  استاندارد های لازم  سرمایشی، 
انرژی را رعایت كنند.به گزارش روابط عمومی اداره 
كل استاندارد گلستان، در این اطلاعیه آمده است: 
برای انتخاب یک كولر مناسب و كارآمد، شاخص 
های متعددی وجود دارد كه برخی از آنها كه  از 
عوامل مهم و تاثیرگذار در كاهش مصرف است، به 
قرار زیر می باشد:- با توجه به اینكه انواع كولرها 
لازم  هستند  استاندارد  اجباری  اجرای  مشمول 
است كولرهای تولید داخل دارای علامت استاندارد  
رتبه  شاخص  دارای  باید  كولرها  همه   - باشند.  
 G تا A انرژی باشند. شاخص رتبه انرژی از حرف
لاتین تعریف می شود. در كولرهایی كه شاخص 
رتبه انرژی به حرف  A نزدیک تر است رتبه انرژی 
بالاتر  و مصرف انرژی الكتریكی پایین تر است و 
نزدیک   G انرژی به حرف چنانچه شاخص رتبه 
تر و مصرف  پایین  انرژی و كارایی  باشد رتبه  تر 
انرژی بیشتر می باشد.- كولرها به سه كلاس آب و 
هوایی 1-گرمسیری، 2-معتدله و 3- خنک تقسیم 
بندی می شوند. برای اینكه یک كولر كارایی بالا 
و مصرف انرژی پایین تری داشته باشد لازم است 
با توجه به اقلیم محل نصب كولر، از كلاس آب و 
هوایی متناسب در انتخاب و خرید آن استفاده شود. 
به عنوان نمونه شمال كشور دارای اقلیم معتدل 
می باشد لذا  كلاس آب و هوایی كولرهای مورد 
استفاده در این نواحی باید از نوع معتدله باشد. لازم 
به ذكر است كلاس آب وهوایی در برچسب روی 

كولر مشخص شده است.

اداره کل استاندارد گلستان:
شیر خشک های گرگان از آفلاتوکسین 

m1 عاری است
استاندارد  آزمایشگاههای  امور  اداره  رئیس 
گلستان  از پایش میزان آفلاتوكسین m1 در شیر 
خشک مخصوص تغذیه اطفال در گرگان خبر داد.
مهدیس مسیبی با اعلام این خبر گفت: اداره كل 
از  ماه ۹۸  فروردین  در  گلستان  استان  استاندارد 
شیرخشک مخصوص تغذیه اطفال عرضه شده در 
داروخانه های گرگان نمونه برداری كرد و آنها را از 
نظر میزان آفلاتوكسین m1 مورد ارزیابی و آزمون 
قرار داد.وی گفت: در انجام این طرح 21 نمونه شیر 
خشک با برندها و نام های مختلف تجاری مطابق 
با استاندارد ملی ایران آزمون شد كه خوشبختانه 
نتایج نشان داد شیرخشک ها  عاری از  آفلاتوكسین 
m1 است.رئیس اداره امور آزمایشگاههای استاندارد 
 ،m1 گلستان با اظهار این مطلب كه  آفلاتوكسین
شكل هیدروكسیله آفلاتوكسین B1 است، گفت: 
اگرچه این نوع آفلاتوكسین نسبت به نوع B1 خطر 
سرطان زایی كمتری دارد، اما به علت مصرف این 
ماده  به خصوص در گروه های آسیب پذیر مانند 

كودكان، مقدار آن باید در حداقل ممكن باشد

سایت بالن سواری در گرگان احداث می شود
شهردار گرگان از احداث سایت بالن سواری 
در این شهر خبر داد و گفت: سرمایه گذار در حال 
بالن  پرواز  برای گرفتن مجوز  رایزنی  و  پیگیری 
می شود. راه اندازی  پروژه  این  زودی  به  و  است 

درباره  خبرنگاران  جمع  در  دادبود  عبدالرضا 
جمله  از  گردشگری  پروژه های  برخی  وضعیت 
سایت بالن سواری اظهارداشت: سرمایه گذار پیش 
از نوروز امسال اقدام به خرید بالن كرد اما چون 
این بالن ساخت داخل است، شركت هواپیمایی 
صادر  را  بالن  این  پرواز  برای  لازم  مجوز  كشور 
نمی كند و اصرار دارد كه حتما از تولید خارجی 
سرمایه گذار  به  نیز  ما  افزود:  شود.وی  استفاده 
لازم  مجوزهای  دریافت  پیگیر  تا  دادیم  فرصت 
كردیم. حجت  اتمام  هم  باره  این  در  و  شود 

شهردار گرگان گفت: اخیرا سرمایه گذار دیگری 
آمادگی كرده است و  اعلام  پروژه  این  برای  نیز 
از  افتاد،  اتفاق  اجرا  در  كه  تأخیری  به  توجه  با 
را  برنامه های خود  سرمایه گذار جدید خواستیم 
جدید  سرمایه گذار  داشت:  بیان  كند.وی  اعلام 
قول داده است در مدت كوتاهی بالن را از یكی از 
كشورهای همسایه تهیه و وارد كند. در صورتی 
مجوزهای  بتواند  هم  نخست  سرمایه گذار  كه 
لازم را دریافت كند، بسترها را برای فعالیت وی 
فراهم خواهیم كرد.شهردار گرگان درباره آخرین 
ناهارخوران  در  تله كابین  احداث  پروژه  وضعیت 
سال  اواخر  در  استانی  مجوزهای  همه  گفت: 
ملی  مجوزهای  بود  قرار  و  شد  دریافت  گذشته 
نیز در مدت كوتاهی صادر شود اما شورای عالی 
جنگل ها ایراداتی را به طرح گرفت كه مشاور این 
ایرادات را تا 1۵ تیرماه برطرف كرد و طرح دوباره 
جنگل  عالی  شورای  در  تصویب  و  بررسی  برای 

ارسال شده است.
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